

Title (en)

A SIGN WITH EXCHANGEABLE PIECES OF FOIL.

Title (de)

ANZEIGETAFFEL MIT WECHSELPLATTEN.

Title (fr)

PANNEAU DE SIGNALISATION AVEC DES PLAQUES INTERCHANGEABLES.

Publication

EP 0597072 A1 19940518 (EN)

Application

EP 93912678 A 19930603

Priority

- DK 74492 A 19920604
- DK 9300193 W 19930603

Abstract (en)

[origin: WO9324919A1] The sign has carrier means (21), associated in pairs, to support pieces of foil (30, 31) and arranged at a mutual distance. The pieces of foil (30, 31) have opposed edges with incisions (32) having a mutual distance which is slightly greater than the distance between the carrier means of the sign. The pieces of foil are supported on parts of their carrier edges so that they curve, and foil parts (33) protrude beyond the carrier means at non-supported parts of the carrier edges.

Abstract (fr)

Le panneau de signalisation décrit comporte des moyens de support (21) qui sont associés par paires pour supporter des plaques (30, 31) et qui sont disposés à une certaine distance mutuelle. Les plaques (30, 31) ont des bords opposés comportant des découpes (32) à une distance mutuelle qui est légèrement supérieure à la distance entre les moyens de support du panneau. Les plaques sont tenues par les parties de leurs bords de support de manière à ce qu'elles s'incurvent et que les portions de plaque (33) fassent saillie au-delà des moyens de support au niveau des parties non supportées des bords de support.

IPC 1-7

G09F 1/12; G09F 15/00

IPC 8 full level

G09F 1/12 (2006.01); **G09F 7/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 1/12 (2013.01); **G09F 7/02** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9324919A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9324919 A1 19931209; DK 169450 B1 19941031; DK 74492 A 19931205; DK 74492 D0 19920604; EP 0597072 A1 19940518

DOCDB simple family (application)

DK 9300193 W 19930603; DK 74492 A 19920604; EP 93912678 A 19930603